
P R O T O K Ó Ł    Nr  IX/2011
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 27 czerwca  2011 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności, Wójt Pan  Marek 
Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch, 
radca prawny Pani Agnieszka Grabarek..
Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji.
4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja przewodniczących Komisji Rady o pracach komisji w okresie międzsesyjnym.
6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7. Interpelacje.
8. Rozpatrzenie wniosku w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji Rewizyjnej.
9. Podjecie  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznych  sprawozdań  finansowych  Gminnego 

Ośrodka Kultury, Gminnej biblioteki Publicznej i SPZOZ za 2010 r.
10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz z sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gm. za 2010 r. (materiały zostały przekazane przed sesją w dniu 30 maja br.)
11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Szczytniki.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu  Gminy  Szczytniki  za  I  półrocze,  informacji  o  kształtowaniu  się  Wieloletniej 
prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 
ust.  3   ustawy  o  finansach  publicznych  oraz  informacji  o  przebiegu  wykonania  planu 
finansowego instytucji kultury i SPZOZ za I półrocze.

13. Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet dla sołtysów.
14. Podjecie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pożyczki  dla  Gminnego  Ośrodka  Kultury  

w Szczytnikach.
15. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.
16. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.
17. Podjecie uchwały w sprawie  powołania Zespołu do przedstawienia Radzie Gminy opinii  

o zgłoszonych kandydatach na ławników.
18. Podjecie  uchwały  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  udzielane  w  czasie  przekraczającym 

wymiar  zajęć  podstawy  programowej  wychowania  przedszkolnego  w  przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Szczytniki.(materiał radni otrzymali na sesji w dniu 30 maja br.)

19. Podjecie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru   żłobków  
i  klubów  dziecięcych  prowadzonych  na  obszarze  Gminy  Szczytniki.  .(materiał  radni 
otrzymali na sesji w dniu 30 maja br.)

20. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od powiatu kaliskiego zadania publicznego w zakresie 
„Przebudowy drogi powiatowej nr 4617 P w m. Radliczyce w zakresie chodnika”

21. Odpowiedzi na interpelacje
22. Zapytania, wolne wnioski.
23. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.10  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, zapewniając 
tym sam quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 
Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady poinformował,  że w związku ze zgłoszeniem przez radną Panią 
Alicję Skrzybalską na ostatniej  sesji wniosku w sprawie rezygnacji z członkostwa w Komisji 
Rewizyjnej  proponuje rozszerzenie porządku obrad o p.8 -  Rozpatrzenie wniosku w sprawie 
rezygnacji z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. Zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych uwag 
lub wniosków w sprawie porządku obrad.  Wobec braku   uwag w sprawie porządku obrad. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku dziennego. 
W  głosowaniu  jawnym  (głosowało  15  radnych)  Rada  jednogłośnie   przyjęła  wniosek  
w  powyższej  sprawie.  Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  sesja  będzie 
przebiegać wg porządku dziennego w brzmieniu jak wyżej.
Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie  uwag w sprawie protokołu z ostatniej 
sesji.

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  stwierdził,  że  jest  błędnie  zaprotokołowana  jego 
wypowiedź  w sprawie diet powinno być: „w imieniu Klubu Radnych zgłasza propozycję 
rezygnacji  z  diet  przez  radnych  pod  warunkiem,  ze  Pan  Wójt  i   Zastępca  Wójta 
zrezygnują z jednomiesięcznego uposażenia”, 

- radny Pan Kazimierz Bączyk –stwierdził, ze nie jest zaprotokołowane zgłoszenie przez 
niego propozycji zgłoszenia na dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
przebudowy drogi w m. Główczyn,

- radna Pani Świątek – stwierdziła, że przy opisie głosowania w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie diet  wymienieni na ich wniosek z imienia i nazwiska radni nie wstrzymali się 
od głosów tylko byli przeciw,
Wobec  braku   dalszych  uwag  w  sprawie  protokołu  Przewodniczący  Rady  zarządził 

głosowanie w sprawie jego przyjęcia.
Rada   Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 

przyjęcia protokółu z ostatniej sesji ze zgłoszonymi poprawkami.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.

Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
- odnowiono tablice informacyjne z napisem „Gmina Szczytniki” przy drodze krajowej  

i przy wjeździe do Urzędu Gminy,
- odbyło się otwarcie kompleksu boisk „Orlik,
- dokonano  wypowiedzenia  firmie  „Veolia”  umowy  na  świadczenie  usług  odbioru 

odpadów  komunalnych  z  powodu  złego  stanu  pojemników,  nieuzupełniania 
zniszczonych pojemników oraz skargi mieszkańców,

- zakończono naprawę dróg po zimowych uszkodzeni9ach,
- do Urzędu Gminy wpłynęła informacja o otrzymaniu dotacji w wysokosci 7,5 tys. zł na 

remont sceny w Szczytnikach,
- podpisano umowę z Towarzystwem Przyjaciół Dzieci w sprawie kolonii letnich dla 13 

dzieci nad morzem w Rewalu, 
- dokonano  otwarcia  ofert  na  leasing  koparko-ładowarki,  rozstrzygnięcie  przetargo  – 

ostateczny wybór oferty odbędzie się dziś,
- dokonano otwarcia ofert na budowę drogi Sobiesęki Trzecie – Pośrednik o dł. 1,7 km, 

otrzymano  informacje  o  przyznaniu  dotacji  w  wysokości  159  tys.  zł  z  Urzędu 
Marszałkowskiego,

- opracowano dokumentacje na budowę dróg w m. Mroczki Wielkie, Tymieniec, Popów, 
w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg,

- 16.06. br. na Walnym Zgromadzeniu Związku „Czyste Miasto, Czysta Gmina” Gmina 
Szczytniki  została  przyjęta  do  Związku,  wynegocjowano  wpłatę  za  przystąpienie  
w wysokości 503 tys. zł z rozłożeniem na raty kwartalne przez 7 lat bez odsetek,

- 16.06.  br.  podpisano umowę na rekultywacje  składowiska  odpadów w Pośredniku za 
symboliczna opłatą 240 zł przez firmę Max Eco zajmującą się utylizacją odpadów po 
odwiertach badawczych w okresie do marca 2012 r.,

- Przedsiębiorstwo Ulic i Mostów wykonało poprawki na drodze Główczyn – Antonin oraz 
w  Joance,  przeglądu  napraw  dokonał  Z-ca  Wójta  i  radny  Pan  Kazimierz  Bączyk  – 
stwierdzili złą jakość wykonanych napraw, wezwano firmę do ponownego naprawienia 
powstałych uszkodzeń,

- efektem wyjazdu 13 liderów grup sołeckich na szkolenie z programu „Odnowy Wsi” są 
napisane dwa projekty z sołectwa Iwanowice i Sobiesęki Trzecie,
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- prowadzono rozmowy z właścicielką firmy PELENE w sprawie zaopatrzenia w  wodę m. 
Marchwacz,  przedłużenia umowy na dostarczanie wody,

Punkt  5  -  Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  w 
okresie międzsesyjnym.

- Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  .....  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  
w okresie międzysesyjnym odbyły się  dwa posiedzenia  Komisji,  przedmiotem obrad 
była  sprawa   funkcjonowania   Ośrodków Zdrowia,  projekty  organizacyjne  placówek 
oświatowych, opłaty za przedszkola, sprawa uposażenia pracowników obsługi placówek 
oświatowych, sprawa wystąpienia do Banku Ochrony Środowiska z wnioskiem o kredyt 
na termo modernizacje Ośrodka Zdrowia w Stawie,

- Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Pani  Danuta  Świątek   –  poinformowała,  że  
w okresie  międzysesyjnym odbyły  się  trzy  posiedzenia  Komisji,  przedmiotem obrad 
była  sprawa   wykonania  budżetu  za  2010  r.  oraz  opracowanie  wniosku  w  sprawie 
absolutorium dla Wójta,

- Pan Zbigniew Karczewski – poinformował,  ze odbyło  się jedno posiedzenie  Komisji, 
przedmiotem  obrad  była  sprawa  bezpieczeństwa  publicznego  oraz  bezpieczeństwa 
pożarowego,  poruszono  sprawę  napraw  i  budowy  dróg,  ściągalności  podatków, 
wykaszania poboczy dróg, zakup koparko-ładowarki,

Punkt 6 – Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w okresie międzysesyjnym do 

Rady wpłynęła następująca korespondencja i zapoznał z jej trescią:
- pismo P. Danuty i Krzysztofa Suszkiewicz w sprawie drogi,
- radca prawny Pani Agnieszka Grabarek poinformowała, że P. Suszkiewicz maja prawo 

wystąpi  do  sadu  i  domagać  się  odszkodowań,  to  nie  jest  pierwsza  korespondencja, 
sprawę należy rozpatrzyć wnikliwie w okresie międzysesyjnym,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – stwierdziła, że P. Suszkiewicz sadzi się z cała okolicą, 
drogę utwardził odpadami nie pytając się władz Gminy o zgodę,

- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  stwierdził,  ze  w  tym  piśmie  są  niespójności,  Pan 
Suszkiewicz  ma  dojazd  do  pola  swoją  drogą,  i  możliwość  uprawy  żąda  dwóch 
odszkodowań – są to duże roszczenia,

- radny do Rady Powiatu Kaliskiego Pan Stanisław Błaszkowiak – stwierdził, że z Panem 
Suszkiewiczem ma doświadczenia od 2002 r., skarży się on z nim o wszystko, na drogę 
gminną  wyrzucił  odpady  po  cegielni  bez  zgody  władz  Gminy,  a  teraz  żąda 
odszkodowania,  uległość  władz  Gminy  wobec  P.  Suszkiewicza  spowoduje,  że  jego 
roszczenia będą rosły, drogę gminną obsadził drzewami, świadomie zagrodził tę drogę 
bramą,,  wszystko  robił  i  robi  świadomie  na  szkodę gminy,  przez  jego  nieruchomość 
przebiega rów melioracyjny, rów został zasypany i woda zalewa sąsiednie działki,

- radny  Pan  Paweł  Domagała  –  stwierdził,  że  były  już  podjęte  ustalenia  w  sprawie 
udrożnienia tej drogi,

- Z-ca wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, ze zlecono geodecie wytyczenie 
drogi,

- Wójt  Pan  Marek  Albrecht  –  poinformował,  że  tej  drogi  nie  da  się  udrożnić  małym 
kosztem,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – stwierdziła, ze wycinka drzew i uprzątnięciem zajmą się 
strażacy z OSP w Stawie,
      Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zaproponował przekazanie pisma 

wg właściwości Wójtowi.
- pismo mieszkańców Pośrednika w Sprawie podłączenia do wodociągu - Przewodniczący 

Rady zaproponował przekazanie pisma wg właściwości Wójtowi.
- odpowiedź  Wójta  w  sprawie  budowy  drogi  w  m.  Pośrednik  (od  szkoły  do  drogi 

powiatowej)
- odpowiedź Wójta w sprawie budowy drogi w m. Kobylarka,
- odpowiedź Wójta w sprawie budowy drogi Iwanowice – Niemiecka Wieś,
- odpowiedź Wójta w sprawie inwestycji w Sołectwie Kuczewola,
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- odpowiedź Wójta w sprawie oświetlenia ulicznego przy drodze od cmentarza do Strużki 
oraz ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej,

- pismo Stowarzyszenia  Liderów Lokalnych Grup Obywatelskich  w sprawie udzielenia 
informacji nt. funduszu sołeckiego,

Punkt 7 - Interpelacje.
- radny Pan Piotr Zimny –stwierdził, że:

o  w związku z planowaną inwestycją usuwania osadów w oczyszczalni ścieków 
w  Popowie,  której  koszt  wyniesie  200  –  300  tys.  zł  zawraca  się  o  podanie 
informacji  o  ilości  gospodarstw  domowych  podłączonych  do  oczyszczalni, 
rocznych  kosztach  utrzymania  oczyszczalni  i  sieci  kanalizacyjnej 
(wynagrodzenia, energia, inne koszty,)wielkość opłat za odprowadzanie ścieków, 
czy projektant  przewidział  zabieg  usuwania osadów co 8-10 lat  oraz dlaczego 
mieszkańcy  gminy  mający  przystosowane  beczkowozy  nie  mogą  korzystać  
z oczyszczalni,

o w związku z mającą się odbyć rekultywacją wysypiska w Pośredniku zwraca się 
o  podanie  nazwy  firmy,  danych  adresowych  oraz  wpisu  do  KRS,  która  za 
przysłowiową  złotówkę  zrekultywuje  wysypisko,  jakiego  rodzaju  odpady 
wykorzysta do rekultywacji,

- radny Pan Zbigniew Karczewski  – zapytał  na podstawie jakich przepisów Kierownik 
SPZOZ nie może funduszu zapasowego przeznaczyć  na remont  Ośrodka Zdrowia,  na 
ostatniej sesji zwrócił się o pomoc w tej sprawie do radnego do rady Powiatu Kaliskiego 
Pana Stanisława Błaszkowiaka,

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  stwierdziła,  ze  środków na  odnowę wsi  z  Lokalnej 
Grupy Działania w tym roku prawdopodobnie Gmina nie zdobędzie znowu „ani grosza” 
na odnowę m. Staw, zwróciła się o wyjaśnienia,

- Z-ca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że można  będzie  wykorzystać te 
środki na inne cele,

- radny Pan Stanisław Błaszkowiak – stwierdził, ze Kierownik SPZOZ może inwestować, 
dokonywać zakupu opału, mebli, wyposażenia czy usług remontowych, nie ma przepisu 
zabraniającego wydawania środków na bieżące remonty,

Punkt 8 Rozpatrzenie wniosku w sprawie rezygnacji  z członkostwa w Komisji  
Rewizyjnej.

Radny Pan Zbigniew Karczeewski  – zwrócił  się do radnej  Pani  Alicji  Skrzybalskiej  
o  wycofanie  zgłoszonego  na  ostatniej  sesji  wniosku  w  sprawie  rezygnacji  z  członkostwa  
w komisji Rewizyjnej, stwierdził, że „nerwy nieraz ponoszą”.

Po krótkiej dyskusji w powyższej sprawie radna Pani Alicja Skrzybalska wycofała swój 
wniosek.

Rada uznała sprawę za bezprzedmiotową.
Punkt  9  -  Podjecie  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznych  sprawozdań 
finansowych  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Gminnej  biblioteki  Publicznej  
i SPZOZ za 2010 r.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że sprawozdania radni otrzymali  
w materiałach na sesję,   zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji  w powyższej sprawie.

- radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, ze Komisja Zdrowia .... zapoznała się 
z materiałami na posiedzeniu Komisji, niepokojącym dla Komisji jest fakt, że tylko ok. 
3% wydatkowanych środków jest przeznaczanych na działalność statutową,

- radny Pan Piotr Zimny – zwrócił się aby w przyszłości w sprawozdaniu były rozpisane 
usługi obce (kto, za ile i jakie świadczył usługi),

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził, ze zasadne będzie wyszczegółowianie usług 
obcych,
Wobec braku  dalszych uwag  Przewodniczący Rady poddał pod głosowania projekty 

przedmiotowych  uchwały w wyniku których  Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /35/ 
11 , (Uchwałę Nr IX /36/ 11 i Uchwałę Nr IX /37/ 11 głosowało 15 radnych).
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Punkt  10-  Rozpatrzenie  i  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  z  
sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  gm.  za  2010  r.  (materiały  zostały 
przekazane przed sesją w dniu 30 maja br.)

Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  stwierdził,  że  sprawozdanie  z  wykonania 
budżetu  gminy  oraz  sprawozdanie  finansowe  radni  otrzymali  drogą  korespondencyjną  
i zapoznali z obszernymi materiałami, zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji  w powyższej 
sprawie – słowami „otwieram dyskusje” otworzył dyskusje.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
Wobec braku uwag  Przewodniczący Rady zapoznał  Radę z treścią  Uchwały nr  SO 

0954/49/3/Ka/2011  z  dnia  26  kwietnia   2011  r.    Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie opinii  o przedłożonych przez Wójta Gminy Szczytniki 
sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2010 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
i objaśnieniami. 

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /38/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt  11  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  absolutorium  dla  Wójta  Gminy  
Szczytniki.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej  Kupaj  stwierdził,  że w materiałach na sesje radni 
otrzymali  bardzo obszerne materiały -  sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2010 r. 
wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego.  Następnie    poinformował,  że   Komisja 
Rewizyjna   na trzech  posiedzeniach dokonała oceny oraz analizy   sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2010 r.  informacji  o stanie mienia  komunalnego,  sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdań z  realizacji  planów finansowych instytucji  kultury i  Samodzielnego Publicznego 
zakładu Opieki Zdrowotnej i sformułowała  wniosek o udzielenie absolutorium dla Wójta za 
2010  r.,   Powyższy  wniosek  został  przesłany  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  do 
zaopiniowania. Zwrócił się do Rady o podjecie dyskusji w sprawie powyższych sprawozdań  z 
wykonania budżetu gminy za 2010 r. – otworzył dyskusje nad sprawozdaniem.

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –stwierdziła,  że  zadłużenie  Gminy  Szczytniki  jest 
znaczne, w 2010 r. ostatnim roku V kadencji Rady doszło do kumulacji inwestycji bo 
taka była potrzeba, to na pewno nie była lekkomyślność Rady,  należy doceni odwagę 
Wójta  i  Rady  minionej  kadencji,  nie  należy  się  bać  tego  zadłużenia,  bo  Gmina  jest 
wypłacalna,  stwierdziła,  że  ze  spokojem  może  zwróci  się  do  radnych  o  udzielenie 
absolutorium,
Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady   zapoznał  Radę z treścią wniosku 

Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  absolutorium.  Poinformował  Radę,  że  w  okresie 
międzysesyjnym Komisja Rewizyjna dokonała analizy sprawozdań z wykonania budżetu gminy 
za 2010 r. Odczytał Uchwałę Nr  1/2011   Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szczytniki  wniosek 
Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi za 2010 r. Powyższy wniosek za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Gminy  Szczytniki  został przesłany do zaopiniowania do Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej.  Zespół  orzekający  RIO  uchwałą.  wyraził  opinię,  iż  wniosek  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Szczytniki w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2010 
r.  jest   uzasadniony.  W  imieniu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Przewodniczący  zgłosił 
wniosek  o  udzielenie  Wójtowi  Gminy  absolutorium  za  2010  rok.  Zwrócił  się  do Rady  o 
zgłaszanie uwag w powyższej sprawie,

Wobec braku uwag  Przewodniczący Rady zapoznał Radę z treścią  Uchwały Nr  SO 
0955/40/3/Ka/2011  Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  10 
czerwca  2011 r.. w sprawie  opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szczytniki o 
udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Szczytniki za 2010 r. 

Wobec braku dalszych uwag w powyższej  sprawie Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Szczytniki o udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium za 2010 r.,  w wyniku,  którego w głosowaniu jawnym  Rada Gminy  przyjęła 
wniosek  podejmując  jednogłośnie  Uchwalę  Nr  IX/39/11 udzielając  Wójtowi  Gminy 
absolutorium. (głosowało 15 radnych).
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- Wójt Pan Marek Albrecht – podziękował za udzielenie absolutorium, stwierdził, że jest 
to  poparcie nie tyle jego  działań w tym zakresie, co byłego wójta, który jest głównym 
autorem tego budżetu, stwierdził, że  to był ich  wspólny budżet., a tak naprawdę  jako 
nowy wójt pracował nad tym budżetem tylko dwa tygodnie.

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  w  imieniu  Komisji  Rewizyjnej  podziękowała  Pani 
Skarbnik za twórczą  współpracę podczas opracowywania wniosku o absolutorium,

Punkt 12 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zakresu i formy informacji o  
przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Szczytniki  za  I  półrocze,  informacji  o 
kształtowaniu się Wieloletniej prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji  
przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3  ustawy o finansach publicznych 
oraz  informacji  o  przebiegu  wykonania  planu finansowego  instytucji  kultury
 i SPZOZ za I półrocze.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach  na   sesję,  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /40/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 13 - Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet dla sołtysów.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach  na   sesję,  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

- radny Pan Zbigniew Karczewski  – stwierdził,  że  dobrze się  stało,  że  jest  propozycja 
zwiększenia diet dla sołtysów, ich prace należy docenić,
Wobec  braku  dalszych   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 

przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /41/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt  14  -  Podjecie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pożyczki  dla  Gminnego  
Ośrodka Kultury w Szczytnikach.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach  na   sesję,  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /42/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 15 - Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na  sesję  zwrócił,  się  do  Skarbnika  Gminy  o  omówienie  sprawy  zmian 
budżetowych.

- Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch omówiła projekt uchwały w powyższej sprawie 
i zwróciła się  o zgłaszanie uwag i propozycji  w powyższej sprawie.
Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 

przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /43/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt  16  -  Podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na   sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /44/ 11 
(głosowało 15 radnych).
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Punkt 17 - Podjecie uchwały w sprawie  powołania Zespołu do przedstawienia  
Radzie Gminy opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na   sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /45/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 18 - Podjecie uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane w czasie  
przekraczającym  wymiar  zajęć  podstawy  programowej  wychowania  
przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Szczytniki

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na   sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

- radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, że od 1 września br. wchodzą w życie 
nowe przepisy i musi być ustalona opłata za godziny opiekuńcze,

- radny Pan Piotr Zimny – zapytał,  czy Pan Wójt jest w posiadaniu informacji na temat 
liczby dzieci nie przyjętych do przedszkoli,
Wobec  braku  dalszych   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 

przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /46/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 19 - Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do 
rejestru   żłobków  i  klubów  dziecięcych  prowadzonych  na  obszarze  Gminy 
Szczytniki. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na   sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX /47/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 20 Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od powiatu kaliskiego zadania  
publicznego  w  zakresie  „Przebudowy  drogi  powiatowej  nr  4617  P  w  m.  
Radliczyce w zakresie chodnika”

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w  materiałach  na   sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr IX /48/ 11 (głosowało 15 
radnych).
Punkt 21 -   Odpowiedzi na interpelacje  

- Z-ca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak poinformował, że Starosta Kaliski wydał decyzje w 
sprawie  rekultywacji  składowiska,  składowisko  będzie  pokrywane  odpadami 
powiertniczymi zespolonymi cementem, odpowiedź w tej sprawie będzie udzielona na 
piśmie,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – zwrócił się o zapoznawanie z treścią udzielonych na 
piśmie odpowiedzi na interpelacje całej Rady na sesji,

Punkt 22- Zapytania, wolne wnioski.
- radny Pan Zbigniew Karczewki – zapytał  Pana Wójta,   czym może się pochwalić po 

upływie 6 miesięcy od objęcia urzędu,
o Wójt  Pan  Marek  Albrecht  poinformował,  że,  rozwiązał  problem  rekultywacji 

wysypiska śmieci w m. Pośrednik  i zaoszczędzone środki można przeznaczyć na 
konserwacje oczyszczalni ścieków w Popowie – oczyszczenie z osadów, Gmina 

7

7



przystąpiła  do  związku  czyste  Miasto  czysta  Gmina  –  wynegocjował  wpłatę 
udziałową rozłożona na raty na 7 lat bez odsetek, gmina otrzymała dotacje na 
budowę drogi Sobiesęki Trze3cie – Pośrednik w wysokości 160 tys. zł, wszczęto 
skuteczne postępowania egzekucyjne w sprawie ściągalności podatków i opłat za 
wodę i ścieki,  jest wszczęte postępowanie w sprawie uporządkowania spraw dot. 
wynajmu  lokali,  czynszów,  opłat  za  ogrzewanie,  bilansów  energetycznych 
budynków,  wydał  zarządzenie  w  sprawie  zwiększenia  stawek  czynszu,  został 
rozstrzygnięty przetarg na zakup koparko-ładowarki, przedłużono o rok dostawę 
na dostawy wody dla m. Marchwacz,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził,  że są sukcesy i Pan Wójt ma się czym 
pochwalić,  zapytał  czy  Pan  Wójt  napotyka  na  przeszkody  i  utrudnienia  ze  strony 
radnych,

- Wójt  Pan  Marek  Albrecht  –  stwierdził,  ze  sukcesem  wszystkich  byłby  fakt 
przekształcenia  poprzez  prywatyzację  Ośrodków Zdrowia,  podobnie  jak z  propozycja 
budowy  dróg  została  przegłosowana  wersja  Rady,  na  zebranie  do  Iwanowic  został 
zaproszony  niby  w  sprawie  komunalizacji  parku,  a  zebranie  dotyczyło  Ośrodków 
Zdrowia,  od  niego  jako  od  Wójta  oczekuje  się  deklaracji,  że  nie  zbędzie  gruntów  
w Iwanowicach  stanowiących  część  rynku   pod  sklepami  i  przy  sklepach   Gminnej 
Spóldzielni,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski  – zapytał  jaka jest  szansa rozpoczęcia  remontu  dachu 
budynku szkoły w Mroczkach, czy Pan Wójt widzi taka potrzebę, ten obiekt wymaga 
remontu,  zapytał  na  jakim  etapie  jest  komunalizacja  parku  i  Ośrodka  Zdrowia  
w Iwanowicach, czy w tym roku dojdzie do renowacji parku w Iwanowicach,

- radny  Pan  Piotr  Zimny  –  zapytał  kiedy  będzie  rozprawa  w  sądzie  w  sprawie 
komunalizacji gruntów parku i przy Ośrodku Zdrowia w Iwanowicach, poinformował, ze 
odbył  rozmowę ze Starostą Kaliskim w sprawie rozwiązania  problemów związanych  
z uregulowaniem stanu prawnego parku w Iwanowicach po to aby park nie był dzielony i 
publiczny,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – stwierdziła, że z problemami z nieuregulowanym stanen 
prawnym nieruchomości można się spotka w Stawie, to blokuje pozyskiwanie środków 
i  rozpoczynanie  jakichkolwiek  inwestycji,  nie  można  wykorzystać  środków  z  LGD 
„Długosz Królewski”, natomiast na remont Ośrodka Zdrowia w Stawie można pozyska 
środki z zewnątrz,

Punkt 23 -  Zakończenie sesji.
W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.11.35 

Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

Protokołował:

Inspektor 
Mirosław Kowalski
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